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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
20/2018. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2018. szeptember 27-én 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi 
ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 

1. Polgármesteri jelentés 
255/2018.(IX.27.) sz. határozat 

 
2. Tájékoztató a lakásgazdálkodásról 

  Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
256/2018.(IX.27.) sz. határozat 

 
3. Beszámoló a Szent János Katolikus Óvoda, Egységes Óvoda- Bölcsőde, Általános 

Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 2017-2018-as tanévben végzett munkájáról  
Előadó: Kirilla Pál igazgató 
257/2018.(IX.27.) sz. határozattól - 259/2018.(IX.27.) sz. határozatig 

 
4. Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Bóta Barbara aljegyző 

260/2018.(IX.27.) sz. határozat 
       

5. Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata által fenntartott tanyagondnoki 
szolgáltatásról 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
261/2018.(IX.27.) sz. határozat 

 
6. Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

Előadó: Bóta Barbara aljegyző 
262/2018.(IX.27.) sz. határozat 
 

7. A Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
21/2018.(IX.27.) sz. rendelet 
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8. A temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló önkormányzati rendelet 
módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
22/2018.(IX.27.) sz. rendelet 

 
9. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 

szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata és módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
23/2018.(IX.27.) sz. rendelet 

 
10. Ale Gáborné kérelme 

263/2018.(IX.27.) sz. határozat 
 

11. Kérdések, interpellációk 
 

12. Egyebek 
1. A háziorvosok felmondása 

264/2018.(IX.27.) sz. határozat 
265/2018.(IX.27.) sz. határozat 

2. A háziorvosok iparűzési adójának elengedése 
266/2018.(IX.27.) sz. határozat 

3. Berkes Zoltán támogatási kérelme Hagyományőrző magyar agárverseny és 
fajtabemutató rendezvény megvalósításához 
267/2018.(IX.27.) sz. határozat 

4. A „Bölcsőde építése az Egyek, Óvoda u. 4. szám alatti ingatlanon” tárgyú 
közbeszerzési eljárás lezárása 
268/2018.(IX.27.) sz. határozat 

5. A gyermekétkeztetés térítési díjainak módosítása 
269/2018.(IX.27.) sz. határozat 

6. Debreceni Képző Központ Nonprofit Közhasznú Kft. ügyvezetőjének kérelme 
270/2018.(IX.27.) sz. határozat 

7. Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 
módosítása 
271/2018.(IX.27.) sz. határozat 

8. Bölcsőde pályázat ajánlattételi felhívásának elfogadása 
272/2018.(IX.27.) sz. határozat 

9. Bölcsőde pályázatához Bíráló Bizottság választása  
273/2018.(IX.27.) sz. határozat 

10. Döntés a Bölcsőde pályázatára meghívandó cégekről 
274/2018.(IX.27.) sz. határozattól - 279/2018.(IX.27.) sz. határozatig 

 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 8 képviselő 
jelen van. Szalai Erika képviselő igazoltan van távol az ülésről. 
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Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Bódi István és Kiss Sándor képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja az önkormányzati tagsággal működő társulások társulási szerződésében foglalt 
célkitűzések megvalósulásáról, az önkormányzat és a társulások előző évi kapcsolatáról szóló 
tájékoztató (3. napirendi pont) napirendről történő levételét. Ezt a napirendet a következő 
hónapban tárgyalja meg a Képviselő-testület. 
 
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1. A gyermekétkeztetés térítési díjainak módosítása 
2. Debreceni Képző Központ Nonprofit Közhasznú Kft. ügyvezetőjének kérelme 
3. Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 

módosítása 
4. Bölcsőde pályázat ajánlattételi felhívásának elfogadása 
5. Bölcsőde pályázatához Bíráló Bizottság választása  
6. Döntés a Bölcsőde pályázatára meghívandó cégekről 
7. Ale Gáborné kérelme 

 
A napirendi pontok vonatkozásában a szokásos az eljárás, a távolabbról érkező vendégek 
napirendjeit előre veszik, ha kérik. 
 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szeptember elején meg volt a tanévnyitó. Szerinte szépen alakultak a dolgok. 
 
Kalmár Zoltán ügyvezető felmondott, de közös megegyezésre törekszik. Úgy veszi, hogy a 
közös megegyezéssel történő távozását kéri. A maga részéről ehhez hozzájárul. Kalmár 
Zoltán ügyvezetővel megbeszélte, hogy a függő feladatokat megpróbálják lezárni. Szerinte 
ezt október közepére, és november elejére le lehet zárni, és akkor megszüntethetik a 
munkaviszonyt. Úgy gondolja, hogy ideiglenesen Murvai Ferencnét kell majd megbízni, és 
utána dönteni a pályázat kiírásáról. 
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Szeptember hónapban az önkormányzat részt vett a Budapesti országos közmunkás 
kiállításon, ami szerinte jól sikerült. Úgy gondolja, hogy az összes releváns vezetővel sikerült 
találkozniuk és vendégül látni, és az önkormányzat standja igazán tetszetősre sikeredett. 
 
A Kétöklűben lévő 53 hektáros terültbe lucernát vetettek. Jövőre szeretne megegyezni 
valakivel, hogy egész évben x összeget fizessen hektáronként, és ahányszor kell, vágja le a 
lucernát. Mivel a munkások létszámát és a szakembereket illetően szűkülnek befele, arra 
törekszik, hogy minél kevesebb mezőgazdasági jellegű munkát kelljen az önkormányzat 
gépeinek végezni. Így több idő jut az önkormányzati feladatok ellátására, a romok bontására, 
eltakarítására. 
 
A bölcsődével kapcsolatban elmondja, hogy a nyílt közbeszerzési eljárásra egy jelentkező 
adta be a pályázatát, ami pár millió forinttal magasabb volt, mint a meghívásos közbeszerzési 
eljárás. A közbeszerzés bonyolítója hiánypótlást írt elő, amit késedelmesen teljesített a 
pályázó cég, ezért a pályázatot érvénytelenné kell nyilvánítaniuk, és új közbeszerzési eljárást 
kell kiírni, ha nem akarnak visszafizetést kockáztatni. Ezzel az önkormányzat időt és pénzt 
veszít. A pályázó részéről azért történt a késedelem, mert a cég közbeszerzési tanácsadója 
műtéten esett át a hiánypótlási felhívás ideje alatt. Ennek megfelelően lesznek döntések a 
továbbiakban. 
 
Az ipari parkot is megtárgyalták a közbeszerzővel, és arra törekszenek, hogy ne egyben írják 
ki a közbeszerzési eljárást, hanem külön írják a gázt, külön a villanyt és külön az összes 
többit, mert ha bármelyik projekt is bedőlne, legalább a többi állva maradjon. Az ide 
vonatkozó döntéseket is hamarosan meg kell hozni. 
 
A tűzoltósággal kapcsolatban a katasztrófavédelmi főigazgatóságra küldött levélben kérte, 
hogy a tűzoltóság költségvetését tételesen nézzék át, és nyilatkozzanak, hogy tartalmaz-e 
fölösleges vagy megspórolható költségeket. Ha tartalmaz, akkor azt ki fogják belőle venni. A 
főigazgatóság állásfoglalását a közgyűlés elé tárják, és elfogadtatják velük, ha van módosítás, 
akkor azt is, és utána tudnak a bírósághoz fordulni. 
 
Ma volt Hulladékgazdálkodási Társulás ülése, illetve az NHSZ Tisza Kft. Taggyűlése. Október 
1-től az NHSZ Tiszánál beválasztották a Felügyelő Bizottságba, és még nagyobb rálátása lesz a 
cég működésére. 
 
Terjengett egy hír, hogy az újtelepi iskola bezárásra kerül. Kirilla Pál igazgató cáfolta a hírt, 
azt mondta, hogy nem tervezik az újtelepi iskola bezárást.  
 
Az Önkormányzat szeptemberben küldött egy 6 fős delegációt Lengyelországba, ami jól 
sikerült. Az önkormányzatot Soltész Gábor képviselő képviselte a feleségével. 
 
Az egyeki mentőállomás dolgozói egy mentős versenyen országosan első helyezést értek el, 
amihez gratulál. Soltész Gábor képviselőt kéri, hogy ez a hír az Egyeki Hírmondóban is 
jelenjen meg. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Úgy tervezte, hogy a következő testületi ülésre meghívnák azt a 3 főt, aki részt vett a 
versenyen és itt mondanának nekik köszönetet. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a polgármesteri jelentést elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
255/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2. Tájékoztató a lakásgazdálkodásról 
  Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A tájékozatót a Pénzügyi Bizottság levette napirendről, mert az anyag egy félreértés miatt 
később került kiküldésre. A tájékoztatóban szerepel, hogy 6 bérlő esett fizetési hátralékba. 
Mind a 6 bérlőt felszólították, és mind a 6-an reagáltak rá. Öten írásban, kérvénnyel, vagy 
befizettek egy összeget, vagy részletfizetést kértek. Egy bérlő ígérte, hogy befizeti a teljes 
összeget, de még nem lépett semmilyen irányba. Ha záros határidőn belül nem lép, akkor ki 
kell költöztetni. 
 
Az önkormányzatnak 40 ingatlanja van, és mind bérbe van adva. A 40 ingatlan után kb. 
650 000 Ft bérleti díj folyna be, ha mindenki fizetne, de ahogy elmondta nem fizet mindenki. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A 6 bérlőből 3 fizetett, de egyikük sem fizette ki teljes egészében, illetve 1 bérlő 
részletfizetési kérelmet nyújtott be, de 2 bérlő egyáltalán nem reagált a felszólításra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azért csinálják a közjegyző előtt a szerződéseket, hogy a kilakoltatás könnyen menjen. Most 
most kipróbálják, hogy működik ennek az intézménye. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Az a baj, hogy 1 bérlő van, akinek közjegyző előtt kötötték a szerződését, de azt ki lehet 
próbálni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a tájékoztatót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
256/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a lakásgazdálkodásról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3. Beszámoló a Szent János Katolikus Óvoda, Egységes Óvoda- Bölcsőde, Általános 
Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 2017-2018-as tanévben végzett munkájáról  
Előadó: Kirilla Pál igazgató 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen 1 nem szavazattal 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Szent János Katolikus Óvoda, Egységes 
Óvoda- Bölcsőde, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 2017-2018-as tanévben 
végzett munkájáról szóló beszámolót. 
 
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen 1 nem szavazattal 
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogalmazzanak meg a fenntartó felé egy levelet, 
amiben nyomatékosan felhívják a figyelmüket a törvényi előírások betartására, illetve a 
közoktatási megállapodásban foglaltak teljesítésére. 
 
Mivel Kirilla Pál igazgató nem volt jelen a bizottsági ülésen, és Bódi István igazgatóhelyettes 
bizonyos kérdéseknél azt a választ adta, hogy nem kompetens a témában és nem adhat 
választ, az ott kimaradt kérdésekre szeretne választ kapni. 
 
Kirilla Pál igazgató:  
Az hangzott el, hogy írásban megfogalmazzák ezeket a kérdéseket a fenntartó felé. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A törvényi előírások megszegésére vonatkozóan fogalmazzák meg a levelet, és nem a 
bizottság, hanem Polgármester úr, vagy Ügyvéd úr fogja ezt a levelet megfogalmazni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annak helyt ad, hogy a törvénytelenségek fölött nem hunyhatnak szemet, ugyanakkor a 
törvénytelenségnél is mérlegelniük kell, mert az, hogy a szakosítottság nem 100%-os, az egy 
olyan szükséghelyzet végeredménye, ami az egész országban tapasztalható. Abból, hogy a 
pedagógus még iskolába jár, és megfelelő szakosított diploma nélkül oktatja a gyerekeket, 
nem akar témát csinálni. De úgy vette ki Hajduné Holló Katalin képviselő szavaiból, hogy ő 
sem, mert ezt ő is elfogadja.  Ezért mondták azt a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy pontokba 
szedik a törvénytelenségeket, mert ezekre mindenképpen kell valamiféle megoldás. 
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Pontonként végig mennek, és eldöntik, hogy mit tegyenek szóvá a fenntartónak.  
 
Azt gondolja, hogy első körben az a helyes, ha a településen belül oldják meg ezeket a 
problémákat. Biztos nincs olyan utasítás a püspökségről, hogy törvénytelen helyzetet 
tartsanak fent, de ha van ilyen, azt jelezzék, mert azzal a fenntartóhoz fordulnak. Az a helyes, 
ha most a Képviselő-testület a törvényt sértő dolgokat jelzi Kirilla Pál igazgató és Bódi István 
igazgatóhelyettes felé, és kérik, hogy a következő testületi ülésre valami intézkedési tervet 
dolgozzanak ki. Ha esetleg az lesz a válasz, hogy ők nem tudnak erre megoldást, még akkor is 
fordulhatnak a püspökséghez.  
 
A bizottság ülésén elhangzott, hogy az óvodában 27 fős létszámmal indult az egyik csoport, 
de a törvényben 25 fő van megengedve. Ha a törvényben 25 főben van maximalizálva a 
csoportok létszáma, annak biztosan van egy gondolati háttere, és ennek így kell lenni. Azt ő 
is támogatja, hogy ha nincs olyan helyzetet indokoló háttér, akkor tartsák be, amit a törvény 
előír. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő a Pénzügyi Bizottság ülésén elég részletesen kifejtette 
ezeket a pontokat, de ő nem tudta megjegyezni. Ezért kérte, hogy ezeket szedjék pontokba, 
és beszéljenek róla. De mivel írásban ez nem készült el, megkéri Hajduné Holló Katalin 
képviselőt, hogy pontokba szedve ismételje meg a kérdéseit, Kirilla Pál igazgató és Bódi 
István igazgatóhelyettes pedig egy intézkedési tervet nyújtson be a Képviselő-testület felé. 
 
Kirilla Pál igazgató: 
Kéri, hogy minden kérdés legyen feltéve, ne egy hónap múlva derüljenek ki újabb kérdések. 
  
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A telekházi óvoda újra nyitása megoldaná a 27 fős csoportlétszám problémáját. Ismerteti, 
hogy oldaná meg a 27 fő csoportlétszám problémáját a telekházi óvoda megnyitása.  
 
Kirilla Pál igazgató:  
A telekházi óvoda újra nyitására az önkormányzatnak is van lehetősége. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Így van, jó ötlet. Nem feltétlen telekházán, az önkormányzaté mind a 3 óvoda épület 
tulajdonjogilag. Az Önkormányzat és az Egyházmegye köthet egy új megállapodást, hogy 
mely épületben indítaná újra az Önkormányzat óvodaként önkormányzati fenntartásban.  
 
Kirilla Pál igazgató:  
A következő testületi ülésre meg fogja kérdezni a kollégákat, hogy lenne az, aki kimenne. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Javasolja, hogy anonim módon kérdezzék meg, hogy reális képet kapjanak. Ha felmerül a 
lehetőség, és mind két alternatíva, és a választási lehetőség biztosítva lesz a dolgozók és az 
óvodahasználók számára, szerinte ez a település javát szolgálná, és nemcsak az óvoda 
esetében, hanem újtelepi iskola esetében is alternatív lehetőség lenne, hogy átvigyék a 
tankerülethez. Ebben az esetben is lehetőséget biztosítanának az iskolahasználók számára, 
hogy eldönthessék, hogy egyházi fenntartású, vagy állami fenntartású iskolába szeretnék 
járatni a gyerekeiket, illetve szeretnének járni, mert a tanulók már önmaguk is tudnak 
dönteni erről. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor az igaz, hogy az Óvoda utcán lévő két óvoda épületben annyi csoportszoba van, hogy 
nem is lehet tartani a 25 főt csoportonként? 
 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Egy biztos, hogy a közoktatási megállapodásban foglaltaknak nem tudnak megfelelni. A 
törvényi maximum 25 fő, az egyház 20 fővel vállalt csoportot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Abban már megegyezte, hogy a telekházi óvoda nem teljesen szerencsés módon lett 
bezárva, de abban is megegyeztek, hogy ott maguk a szülők is megosztottak voltak. Nem 
tudja, hogy az intézmény részéről hallják-e azokat az igényeket, hogy valóban szeretnék-e a 
szülők, hogy a telekházi óvoda újra nyíljon, vagy csak szeretnék, hogy újranyíljon, de nem 
hajlandók oda vinni a gyerekeiket. Érdemes erről beszélniük, vagy fel kellene mérni a 
telekházi szülők igényét? Úgy tudja, hogy a szülők is fele-fele arányban meg vannak osztva.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Folyamatban van egy felmérés Egyeken illetve Telekházán is, ami arra irányul, hogy 
megtudják, hogy a szülők miért vitték el az iskolából és az óvodából a gyerekeket. A telekházi 
kérőívekből azt olvassa ki, hogy nagyon nagy a felháborodás, és egyértelmű hogy nagyon 
sokan azért vitték el illetve tervezik elvinni, mert bezárt az óvoda. Abban nem biztos, hogy 
aki egyszer már elvitte a gyermekét Tiszafüredre vagy máshová, az vissza fogja hozni csak 
azért, mert megnyit a telekházi óvoda. Úgy gondolja, hogy a kár már megtörtént és nem 
biztos, hogy vissza tudják fordítani. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az előző beszámoló kapcsán is kérte, hogy valótlanságokat ne írjanak le egy beszámolóban, 
de újra hazugságokkal kellett szembesülnie az óvoda beszámolójában, ugyanis le van írva, 
hogy 9 gyermek távozott a beszámolási időszakban az óvodából más település intézményébe 
költözés miatt. Azok a telekházi gyerekek, akiket a tiszafüredi Bán Zsigmond óvodájába vittek 
át, nem költöztek el. Ezek a családok Telekházán maradtak. Akkor az elvándorlás oka nem a 
költözés. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A mellett, hogy nagyon fel vannak háborodva a telekházi óvoda bezárás miatt, nagyon sokan 
elfogadják azt, hogy Egyekre kell járatni a gyereket, de állításuk szerint a mai napig nincs 
megoldva a gyerekek buszoztatása. Az is felmerült, hogy állítólag az egyik óvodába behordják 
a gyerekeket az intézmény buszával, a másikba meg a helyi járattal kell a gyerekeket 
hordani. Ez elég nagy feszültséget generál a szülők között is. 
 
Kirilla Pál igazgató:  
Ez nem igaz, mindenki a helyi busszal jár.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A beszámolóban az is le van írva, hogy a telekházi gyerekek utaztatása továbbgondolást 
igényel. Meg akarta kérdezni Tóth Istvánné igazgatóhelyettest, de nincs jelen, hogy mit 
jelent, hogy a gyerekek utaztatása továbbgondolást igényel, és hogyan gondolják, a telekházi 
gyerekek utaztatását a jövőben? 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ennél a kérdésnél azt is látni kell, hogy az Egyeki emberek nagyon el vannak kényelmesedve. 
Ő is mindennap vitte a gyereket a Tisza útról az óvodába, de a telekházi gyerekekért menjen 
ki a busz. Az a távolság, amit Telekháza és Egyek közötti van, normális viszonyok között nem 
távolság. Itt falun, ha nem 5 percre van az iskola, az óvoda és a munkahely, akkor már el 
vannak szédülve, hogy hogyan jutnak el a munkahelyre. A nagyvárosokban sem küldenek a 
gyerekért buszokat, illetve bármennyire is laknak az óvoda intézményétől alapvetően a 
szülők gondoskodnak róla, hogy bejárjon a gyerekek. Itt azért más a helyzet, mert az 
Önkormányzat erő fölött törekszik arra, hogy mindenkinek biztosítson mindent. A telekházi 
óvoda itt működött nagyon jól éveken keresztül, amit a telekházi szülők sem becsültek meg 
kellőképpen, mert mindig csak a kritikákat tudták megfogalmazni. Telekházára azért nem 
akarnak kimenni az óvónők, mert sokkal jobban bántották őket, mint Egyeken.  
 
A maga részéről tudja támogatni a telekházi óvoda újra nyitását, ha meg van rá a megfelelő 
igény, amit alaposan fel kell mérni. 
 
Kirilla Pál igazgató:  
Arról nem beszélnek a szülők, hogy ebből a szempontból anyagi teher nincs pluszba, mert az 
intézmény megveszi a telekházi óvodások részére a buszjegyet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A telekházi óvodások buszbérletet kapnak az önkormányzattól, külön polgárőrt biztosítanak, 
hogy rendet tartson a buszon bejárás közben. Ha a szülők hálásabbak lettek volna, nem lett 
volna az a viszály közöttük, ami kialakult, akkor szerinte a telekházi óvoda a mai napig is 
működhetne. Kirilla Pál igazgatót annyiból hibáztatja, hogy annak idején ezt, hogy az óvoda 
bezárásra kerül, jobban kellett volna kommunikálni a szülők elé az Önkormányzat felé. Ha ez 
megtörtént volna, akkor nem rágnák ezt a „csontot” éveken keresztül, de mivel ez nem 
történt meg teljes mértékben, nem lettek dokumentálva a bezárással kapcsolatos szülői 
hozzászólások, szerinte ezt újra fel kellene mérni. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Nagyon leragadtak ennél a pontnál. Ezt a pontot elintézné annyival, hogy ha a Bán Zsigmond 
elviszi őket busszal, akkor kell foglalkozni vele, ha oda is saját költségen mennek, akkor nem 
kell vele foglalkozni. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Tizenévvel ezelőtt kezdték elvinni nagy számban innen a gyerekeket a szülők, mert 
szubkulturális problémák léptek fel az intézményben. Amikor az önkormányzat átadta az 
intézményeit az egyháznak, nem adták meg a választás lehetőségét, illetve megadták, vagy 
járnak Egyeken egyházi iskolába, vagy máshová polgári iskolába. Ekkor még egyszer beindult 
ez a folyamat, még több szülő vitte el a gyermekét.  
 
Több szülőtől hallotta, hogy kicsit sok a hitélet, és azt érzik a szülők, hogy ráerőltetnek a 
gyerekeikre olyan dolgot, amit nem szeretnének. Nincs gondja az egyházi iskolával. Ha valaki 
oda akarja járatni a gyerekét, járassa. De nem adtak választást, most ha nem akarja oda 
járatni, akkor el kell utaznia a gyermekének. Ezért lenne jó, ha minden településen adott 
helyen lenne meg a választás lehetősége, hogy egyházi vagy nem egyházi neveltetést akar a 
gyermekének. 
 
Azon el kell gondolkozni, hogy a teleházi óvoda bezárása után 176 szülő tiltakozása volt ott 
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Kiss Sándor képviselőnél. Nem gondolja, hogy Telekházán olyan ostoba emberek laknak, akik 
először elmennek egy megbeszélésre, ahol azt mondják, hogy zárják be az óvodát, majd 1 
hónap múlva megkeresik Kiss Sándor képviselőt 176 aláírással, hogy ne zárják be az óvodát.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Soltész Gábor képviselő nem jó nyomon jár. Azt nem tudja elfogadni, hogy az egyházi 
fenntartásba adás súlyosbította a helyzetet, mert, akiről beszél, és akikre hivatkozik, azok a 
Tiszafüredi egyházi fenntartóhoz vitték át a gyereket iskolába. Ha ezek a gyerekek Egyekre 
járnának, alig lenne gyerek, akit elvisznek Egyekről. 
 

Ecsedi János alpolgármester kiment az ülésről, jelen van 7 fő. 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Nem mindenki a Tiszafüred egyházi fenntartású iskolába vitte át a gyerekét, nagyon sokan 
menekültek a Kossuth Lajos Gimnázium általános iskolájába, tehát állami fenntartású 
iskolába. Illetve a Bán Zsigmond az református iskola, ami még mindig egy alternatíva a 
katolikus fenntartású intézményhez képest a más vallású családok számára. 
 

Ecsedi János alpolgármester visszajött az ülésre, jelen van 8 fő. 

 
Illetve az önkormányzat gondoskodnia kellett akkor választási lehetőségről. Megállapodást 
kellett kötnie valamelyik önkormányzattal, hogy kötelező jelleggel befogadja azokat a 
tanulókat, akiket nem akarnak egyházi fenntartású iskolában járatni a szüleik. Tiszafüred 
nem kötött megállapodást Egyekkel e tekintetben, Tiszacsege viszont kötött, és Tiszacsegére 
is mentek, ahol nem egyházi fenntartású iskola működik. 2012-ben, amikor ez a döntés 
megtörtént, és az Egyház fenntartásába került Egyek Nagyközség egyetlen köznevelési 
intézménye, ez a folyamat ugrás szerűen nőtt. Akkor a döntés hatására 42 főt vittek el az 
intézményből. Továbbra is visznek el gyermekeket jellemzően a Tiszafüredi Szent Imre 
Katolikus Iskolába, de ennek más lehet az oka.  
 
Kirilla Pál igazgató:  
Megkérdezi, hogy minden beszámolót ilyen alaposan átvizsgálnak-e? Az önkormányzat kért 
az intézmény éves munkájáról egy beszámolót, és nem arról, hogy hány ember távozott és 
mi folyik az intézményben. Pellengérre vannak állítva, és olyan, mintha a bíróságon 
lennének. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendi pont indításakor azzal kezdte, hogy azt kell átgondolniuk, hogy az valóban a 
helyes út, ha a saját oktatási intézményüket a földbe döngölik, mert követnek el hibát? Ő 
csak a törekvést látra, a rengeteg munkát, amit beleraknak. Van egy nagy rész, ami jó, és 
arról eddig egy szó sem esett, viszont ami jogosan felvetődik, arról beszélni kell. Ha a 
telekházi szülők valóban meggondolták magukat, nézzék meg, hogy az óvodát mikor tudnák 
újra nyitni. Erről a kérdésről a fenntartó jövő év május 31-ig dönthet. Az önkormányzat azt 
tudja megfogalmazni, hogy kéri a fenntartót, hogy vizsgálja meg, hogy a telekházi intézmény 
újranyitására van-e lehetősége. Ehhez felméréséket kell végezni, amit az önkormányzat 
minden erejével tud támogatni. Úgy is beszéltek róla, hogy az együttműködési megállapodás 
alapján az 5 millió forintot nem tudják átadni, de nem azt érezte a Képviselő-testület 
tagjainak részéről, hogy ezt az 5 millió forintot nem akarják átadni, mert szerinte a 
közoktatási továbbra is támogatni akarják. Viszont az lehetne egy hivatkozási alap, hogy a 
telekházi óvoda újranyitása ilyen-olyan költségeket vonz maga után, akkor kéri, hogy az 
önkormányzat ezeket a költségeket tudja-e vállalni. 
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Kirilla Pál igazgató:  
Annak a konyhának a rendbetétele szerinte jó pár millió forintba fog kerülni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elsőként ez nem anyagi kérdés. Ahhoz, hogy döntést hozzanak, tudni kell, hogy van-e rá 
valóban igény, mert ő is és Hajduné Holló Katalin képviselő is jelen volt, amikor a telekházi 
szülők nagyon ellentétesen beszéltek erről a témáról.  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Annyit értek el az egyházba adással, hogy az önkormányzat anyagi problémája megszűnt az 
intézmény finanszírozásával kapcsolatban, mert ez már nagyon nagy problémát okozott.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Hat éve van egyházi fenntartásban az iskola és az óvoda. Volt megtakarítás, gazdasági haszna 
volt a döntésnek 4 hónapig, 2012. december 31-ig. Változott a finanszírozás, és az óta nincs 
gazdasági haszna sem, mert ha az Önkormányzat az iskoláját a KLIK-en keresztül állami 
fenntartásba juttatta volna automatikusan és egy fillért nem kellene hozzátenni a 
működéshez, és jobb színvonalon működhetne. A jelenlegi helyzet nem azt tükrözi, hogy ez 
jó döntés volt. Lehetnek tapintatosak az Egyházzal szemben, húzhatják ezt a témát is, mint 
az orvosok témáját, mert nem akarnak bizonyos köröket megsérteni. Azt mondta a 
rendkívüli testületi ülésen is, hogy ne sértsenek meg senkit, törekedjenek az 
együttműködésre, de az együttműködés számára nem azt jelenti, hogy az Önkormányzat 
tudtán kívül módosítják az alapító okiratot évente, és leveszik a férőhelyek számát az 
iskolában 385-re. Ha a tanulók vissza jönnének más településről, be sem férnének az 
intézménybe. Mert ugyan az intézmény az Önkormányzaté, de nem tudhatják, hogy mennyi 
a férőhelyek száma, nem tudhatják, hogy változott a neve, nem tudnak róla semmit. Hol van 
itt az együttműködés? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Letelt a napirend tárgyalására meghatározott 1 óra. Kéri, hogy aki a vitát folytatni kívánja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen 2 nem szavazattal a vita folytatása mellett döntött. 
 
Bódi István képviselő:  
A számokkal Hajduné Holló Katalin képviselő is játszott, amikor vezető volt, hogy a 
kihasználtsági mutatók minél szebbek legyenek. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Meg lehet nézni az alapító okiratot évről-évre, hogy volt-e ilyen drasztikusan csökkentve a 
férőhelyek száma a vezetése alatt. 
 
Kirilla Pál igazgató:  
Azt hiszi, hogy tavaly elmondta, hogy a KEOP pályázat miatt volt szükség arra, hogy az alapító 
okiratban módosítsák a számokat. A másik dolog, nem gondolja, hogy most tömeges 
visszatérés lenne Tiszafüredről.  
 
A névváltozással kapcsolatban pontosan nem értette, hogy mire gondol Hajduné Holló 
Katalin képviselő, mert az köztudott, hogy 2018. szeptember 1-től az egységes óvoda-
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bölcsőde megszűnik. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ő az együttműködés hiányára utalt. A névváltozást Polgármester úr sérelmezte, amikor 
Móra Ferencről Szent Jánosra változott az intézmény neve, és csak utólag értesült róla. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előző Képviselő-testületek egyikének a legnagyobb vitája volt az iskola nevének 
kiválasztása, és nem tartotta szerencsésnek, hogy nélkülük meg lett változtatva Szent 
Jánosra. Hozzájárult volna, de jó lett volna, ha a Képviselő-testület időben tud róla. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Javasolja, hogy a vita lezárásaképpen a Pénzügyi Bizottság és a Polgármester javaslatát 
hozzák előre. Ez így egy parttalan vita. Írásban küldjék el Kirilla Pál igazgató felé, hogy milyen 
változtatásokat javasolnak, vagy sérelmeket vélnek felfedezni, és a legközelebbi ülésre Kirilla 
Pál igazgató intézkedési tervet készít. Hasonlóan, mint a Pénzügyi Bizottság ülésén fogadják 
el a beszámolót, ezekre a pontokra pedig csinálja meg az intézkedési tervet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi Hajduné Holló Katalin képviselőt, tudja-e vállalni, hogy írásban elküldi az 
észrevételeit. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Igen, tudja vállalni. Kirilla Pál igazgató említette, hogy a KEOP pályázat miatt történt a 
létszám csökkentése. Viszont a KEOP pályázat egy beruházás jellegű dolog volt, ami az 
önkormányzat tulajdonán történt változtatásokat eredményezett. Van egy használati 
szerződés, aminek az egyik pontja, hogy ilyen jellegű változtatások előtt ki kell kérni a 
tulajdonos hozzájáruló nyilatkozatát. 
 

Ecsedi János alpolgármester kiment az ülésről, jelen van 7 fő. 

 
Kirilla Pál igazgató:  
Ha már nem lesz egyházi fenntartású az iskola, akkor sem fogják leszedni a napelemet, vagy 
a vakolatot, sem a szigetelő anyagot.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Polgármester úr azt kérte tőle, hogy az ilyen törvényi jellegű dolgokra fókuszáljon, és ha 
létrejött az a használati szerződés az Egyház és az Önkormányzat között, azt be kell tartani.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Sokat számít a kommunikáció. Az a tapasztalata, hogy amiről előre beszélnek, abból soha 
nincs gond.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Van egy kérdése, amire már nem fognak intézkedési tervet hozni, de ez olyan jellegű 
törvénytelenség, ami fölött nem hunyhatnak szemet. Arra szeretne választ kapni, hogy a 
következő dolog miért történhetett meg a múltban. A régi óvoda épületben van egy csoport, 
ahol a munkarendben 13 órakor érkezik a délutános kolléganő, 14 órakor távozik, és a 
gyerekek 16 óráig abban a csoportban vannak összevonás nélkül. Óvodapedagógus nélkül 
vannak 6 hétből 5 hetet délután két órahosszát.  
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Kirilla Pál igazgató:  
Kéri, hogy ezt a kérdést is had kapja már meg írásban.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Lezárja a vitát. Elsőként arról szavaznak, hogy van az Önkormányzat részéről egy igény, és 
kérik, hogy az oktatási intézmény vezetése vizsgálja felül van-e lehetőség és igény arra, hogy 
a telekházi óvoda telephelyét újra nyissák. Ehhez az önkormányzat megelőlegezi a segítő 
szándékát, ha erre igény lenne. A falugyűlés megszervezésében az Önkormányzat segít, és 
ott lesz. Illetve azt is vállalják, hogy akár lakásonként körbe mennek, és az érintett 
korosztályt egyenként megkérdezik. 
 

Ecsedi János alpolgármester visszajött az ülésre, jelen van 8 fő. 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Megkéri Dr. Miluczky Attila polgármestert, hogy felelőtlenül ne ígérgessenek, ugyanis óvoda 
tálalókonyha felújítására tavaly és tavalyelőtt számtalan pályázat volt kiírva. Azt kellett volna 
kihasználni. Ne az Önkormányzat újítsa már fel a tálalókonyhát, amikor van pályázati 
lehetősége az Egyháznak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte nem egy pár százezer forint fogja ezt a kérdést eldönteni. Mert, ha a lakosság 
akarja, a Képviselő-testület megszavazza, kerül, amibe kerül. Ha a lakosság nem akarja, akkor 
mindegy, hogy ha pályázaton adják a pénzt, akkor sem kell. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja, hogy az általa ismertetett 
kérést megfogalmazza az intézmény vezetése felé, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
257/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy megkéri a Szent János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú 
Művészeti Iskola vezetését, vizsgálja felül van-e lehetőség és igény arra, hogy 
a telekházi óvoda telephelyét újra nyissák.  
 
A felülvizsgálathoz igény esetén az Önkormányzat segítséget nyújt. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Kirilla Pál igazgató 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja, hogy az itt elhangzottak alapján, illetve a Hajduné Holló Katalin képviselő által 
pontokba szedett kérdéseket megküldje az oktatási intézmény vezetőjének, és kérjék egy 
intézkedési terv kidolgozását, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
258/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 
Polgármestert, hogy a Képviselő-testületi ülésen elhangzottak alapján illetve a 
Hajduné Holló Katalin képviselő által pontokba szedett kérdéseket küldje meg 
a Szent János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 
vezetőjének, és kérje meg az intézmény vezetőjét, hogy dolgozzon ki egy 
intézkedési tervet. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
259/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Szent János Katolikus Óvoda, Egységes Óvoda- Bölcsőde, Általános 
Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 2017-2018-as tanévben végzett 
munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Szeretné, ha küldenének egy levelet a fenntartóhoz azzal a kéréssel, hogy írásban erősítsék 
meg, hogy nem áll szándékukban az újtelepi iskolát bezárni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a levelet Molnár Katalin főigazgatónak már megfogalmazta. Erről nem kell szavazni, el 
tudja küldeni szavazás nélkül is. 
 
Kirilla Pál igazgató:  
Jelzi, hogy a levélre októberben biztosan nem kapnak választ, mert Püspök Atya október 
végéig nincs. 
 
 

4. Tájékoztató a romos ingatlanok rendbetétele ügyében 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Bóta Barbara aljegyző 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal tudomásul 
vételre javasolja a Képviselő-testületnek a romos ingatlanok rendbetétele ügyében készült 
2017. évi tájékoztatót. 
 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
260/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a romos ingatlanok rendbetétele ügyében készült 2017. évi tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
              Ecsedi János alpolgármester 

 
 

5. Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata által fenntartott tanyagondnoki 
szolgáltatásról 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Nagyközség Önkormányzata által fenntartott 
tanyagondnoki szolgálat 2017. évi működéséről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
261/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy az Egyek Nagyközség Önkormányzata által fenntartott tanyagondnoki 
szolgálat 2017. évi működéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

Makula László tanyagondnok 
 
 
 
 

6. Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a felülvizsgált Helyi Esélyegyenlőségi Programot (melynek 
része az Intézkedési Terv). 
 
Amikor először tárgyalták a Helyi Esélyegyenlőségi Programot, a HEP fórumon elhangzott 
egy javaslat, hogy küldjenek ki kérdőívet a lakosság számára, és tudják meg, hogy milyen 
okból járatják más településre iskolába, illetve óvodába a gyerekeiket. Úgy tudja, hogy ez a 
kérdőíves felmérés elkészült. Erről valamit tudhatnak-e? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Az eddig beérkezett kérdőíveket már félig-meddig feldolgozta, hamarosan tud egy elemzést 
készíteni belőle. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja a bizottság javaslatát, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
262/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a felülvizsgált Helyi Esélyegyenlőségi Programot (melynek része az 
Intézkedési Terv) elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 

 
 

7. A Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló önkormányzati rendelet módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Bódi István képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló önkormányzati rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a rendelet módosítását elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
21/2018. (IX.27.) Önkormányzati rendelete 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 32/2014.(XI.27.) 
önkormányzati rendeletének módosításáról 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. § (1) 
bekezdés d) pontjában meghatározott feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. §.  
 
A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 32/2014.(XI.27.) 
önkormányzati rendeletének (a továbbiakban: Rendelet)  

 
A 6. számú melléklet IV. fejezetének (10) pontja helyébe a következő rendelkezés lép 
 
  (10) Igazgatási szünet: Hivatal minden évben július első hetétől augusztus utolsó hetével 

behatárolt időszakon belül 10 egymást követő munkanapon valamint december 
harmadik hetétől január első hetével behatárolt időszakon belül maximum 10 egymást 
követő munkanapon igazgatási szünetet tart, mely alatt a szabadságot ki kell adni, 
illetve ki kell venni. Az igazgatási szünet alatt a hivatal zárva tart, az előre nem látható 
halaszthatatlan ügyek /pld.: halálozások anyakönyvezése, katasztrófa- helyzet 
bekövetkezése stb./  bejelentésére  jegyzői hatáskörben megállapított módon ügyeletet 
kell biztosítani.  Felhatalmazást kap a jegyző, hogy az igazgatási szünet időszakára 
vonatkozóan a Magyar Posta illetékes szervével megállapodást kössön a postai 
küldemények kezelése tárgyában.  
Az igazgatási szünetnek a fent megjelölt időszakon belüli mindenkori kezdő és befejező 
időpontját a Képviselő-testület a Kttv. 232. § (3) bekezdésében foglaltak szerint külön 
döntéssel határozza meg. Az igazgatási szünet részletes szabályait jegyzői utasítás 
tartalmazza. 
Az igazgatási szünet időtartamáról valamint a lakosságot ezzel kapcsolatban érintő 
információkról a lakosságot helyben szokásos módon tájékoztatni kell. 
Az igazgatási szünetről tájékoztatni kell a társhatóságokat is. 

 
2.§ 

 
Ez a rendelet 2018. október 01-én lép hatályba. 
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Egyek, 2018. szeptember 27. 
 
 

___________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 

___________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
 
A rendelet kihirdetve: 2018. 09. 27. 

 ___________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
 

8. A temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló önkormányzati rendelet 
módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Bódi István képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a temetőkről 
és a temetkezési tevékenységről szóló 17/2014.(V.29.) sz. önkormányzati rendelet 2. sz. 
mellékletében lévő díjakat állítsa vissza. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló 
17/2014.(V.29.) sz. önkormányzati rendelet 2. sz. mellékletében lévő díjakat állítsa vissza. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Mind két ülésen szó volt arról, hogy ez egy átmeneti megoldás, míg az üzemeltető 
üzemeltet. Mikor a Szociális Szövetkezet átveszi a szolgáltatást, akkor tételesen megnézik a 
díjtételeket, és újra lehet gondolni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja a bizottságok véleményét, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

22/2018. (IX.27.) önkormányzati rendelete 

a temetőkről és a temetkezési tevékenységről szóló 

3/2014.( II.05.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a temetőkről és a temetkezésről szóló 

1999. évi XLIII. törvény 40.§ és 41. § (3) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján,az 

Alaptörvény 32.cikk (1) bekezdés a.) pontjában és  a Magyarország helyi önkormányzatairól 
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szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában meghatározott 

feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

 

1. § 

 

(1) Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a temetőkről és a temetkezési 

tevékenységről szóló 3/2014. (II. 05.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: R) 2. 

melléklete helyébe jelen rendelettel elfogadott 1. melléklet lép 

 

2.§ 

 

A Rendelet 4. melléklete helyébe a jelen rendelettel elfogadott 2. melléklet lép. 

 

3.§ 

 

Ez a rendelet 2018. október 1-én lép hatályba, és egyben hatályát veszti a 8/2017. (II.27.) 

önkormányzati rendelet. 

 

 

Egyek, 2018. szeptember 27. 

 

 

 

Dr. Miluczky Attila      Csepreginé Kocsis Nóra 

      polgármester       jegyző 

 

 

Kihirdetve: 2018.09.27. 

 

 

Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
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1. sz. melléklet 

A temetési hely megváltási és újraváltási díjai 

 

 

I.   

1.) Egyes sírhely esetén  12.000 Ft. 

2.) Kettős sírhely esetén  24.000 Ft. 

3.) Gyerek sírhely esetén    6.000 Ft. 

4.) Urnafülke megváltása  50.000 Ft. 

5.)Urnasírhely megváltása 10.000Ft. 

  

                A díjakat évente felül kell vizsgálni. 

 

II.            Sírhely előre megváltásának díja                                55.000 Ft. 

               Urnasírhely előre megváltásának díja                    35.000 Ft. 

   Urnafülke előre  megváltásának díja                    50.000 Ft. 

III.          Újraváltási díj 

A temetési helyek újraváltási díja sírhelyenként    

                          sírhely : 15.000 Ft. 

          urnasírhely:  13.000.Ft  

       Urnafülke újraváltási díja      50.000 Ft. 
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2. sz. melléklet 
 

A temetkezési szolgáltatók által a temetői létesítmények illetve az üzemeltető által 
biztosított szolgáltatások igénybevételéért fizetendő díjak 

 

1./ Ravatalozó igénybevételi díja 10.500.-Ft. 

2./ Ravatalozás                                                                                13.700.-Ft. 

3./ Hűtés 2.500.-Ft/fő 

4./Felnőtt koporsós sírhely: 

4/a. Sírhelynyitás/sírásás 8.000.-Ft. 

4/b. Visszahantolás/sírbahelyezés 4.000.-Ft. 

5./Gyermeksírhely és urnasírhely: 

5/a. Sírhelynyitás/sírásás 4.000.-Ft. 

5/b. Visszahantolás/sírbahelyezés/urnaelhelyezés 2.000.-Ft. 

 

6. Temetőn belüli halottszállítás 1.000.-Ft /fő 

7. Hamvak szórása 0 Ft 

8. Újratemetés                                                                               20.000.-Ft. 

9. Exhumálás                                                                                 20.000.-Ft. 

 

A fenti árak az ÁFÁ-t nem tartalmazzák. 

 

A díjakat évente felül kell vizsgálni. 
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9. A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 

szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata és módosítása 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Bódi István képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatósról szóló 
6/2014.(II.05.) önkormányzat rendeletet, és javasolja, hogy folytassanak tárgyalásokat az 
NHSZ Tisza Kft-vel annak érdekében, hogy a településen évente két alkalommal legyen 
lomtalanítás. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési 
helyi közszolgáltatósról szóló 6/2014.(II.05.) önkormányzat rendeletet. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Mind két bizottság álláspontja helytálló, ugyanis jelenleg 2 lomtalanítás van a helyi 
rendeletben, viszont azért szükséges az egyeztetés, mert az NHSZ Tisza Kft. levélben 
megkereste az önkormányzatot, hogy évi 1 alkalmat javasolnak lomtalanításra. A jogszabály 
kötelező jelleggel évi egyet ír, de úgy gondolták, hogy a lakosság érdeke az, hogy az évi két 
lomtalanítás maradjon meg. Ez ügyben kellene még egyeztetni a szolgáltatóval. Az 
egyeztetés után meglátják, hogy tudják-e tartani a kettőt, vagy szükséges a rendelet újabb 
módosítása.  
 
Jogszabály előírja, hogy a Járási Hivatal Környezetvédelmi és Természetvédelmi 
Főosztályának meg kell küldeni a rendelet tervezetet véleményezésre. A rendelet tervezetet 
megküldte, ma jött meg a vélemény, és javasolják az elfogadását. A rendelet a zöldhulladék 
elszállítását szabályozza részletesen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A lomtalanításnak költsége van. Ha a törvényben kötelező jelleggel egyet ír elő a 
jogszabályalkotó, akkor, annak az egynek a költségét köteles az NHSZ Tisza Kft., illetve a 
mögötte álló állami tulajdonos vállalni. Ha az Önkormányzat ragaszkodik a kettő 
lomtalanításhoz, a másodiknak a költségét esetleg az önkormányzatra testálhatják. Ha 2. 
költségét az Önkormányzatnak kell kifizetni, akkor felülvizsgálják a döntést. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Az NHSZ Tiszával eddig is volt egy együttműködési megállapodásuk, amiben tudomásul 
vették, hogy két lomtalanítás van, és az Önkormányzat ehhez a megállapodáshoz kívánja a 
jövőben is tartani magát függetlenül a törvénytől. A költséget így is úgy is az Önkormányzat 
fedezi, mert ha lomtalanításkor nem viszi el az NHSZ Tisza azokat a dolgokat, akkor ki fogják 
vinni a megszokott határi gyűjtőpontokra. Az a szerencsés, ha szervezetten az NHSZ Tisza Kft. 
viszi el. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy fogadják el a bizottságok javaslatát, maradjon a két lomtalanítás évente. Kéri, 
hogy aki a bizottságok javaslatát támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

23/2018.(IX.27.) önkormányzati rendelete 

a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 

szóló 

6/2014.(II.05.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a hulladékról szóló 2012. évi 

CLXXXV. törvény 88. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 19. pontjában 

és a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény 33.§ (1) bekezdésében meghatározott 

feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 

 

 

1.§  

 

 

(1)Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a települési szilárd 

hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 6/2014.(II.05.) 

önkormányzati rendelete (továbbiakban: Rendelet) 9.§ (17) bekezdése helyébe a 

következő rendelkezés lép: 

 

 

A Rendelet 9.§ (17) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

 

9.§(17) A zöldhulladékot elsősorban komposztálni szükséges, ennek hiányában elkülönített 

gyűjtését kell biztosítani. A zöldhulladék elszállítását a közszolgáltató január hónapban két 

alkalommal biztosítja házhoz menő módon. Április hónaptól november végéig havi egy 

alkalommal házhoz menő módon gyűjtik az ingatlanok előtt kihelyezett biológiailag lebomló 

zöld hulladékot.  

 

A zöldhulladék elszállításnál átlátszó zsákban kihelyezett kerti zöldhulladék és max.1m 

hosszú, kötegelt metszési hulladék kerül elszállításra. A kihelyezett zöldhulladékok 

mennyisége ingatlanonként max.  2 x 120 liternek megfelelő mennyiség / alkalom lehet. 

 

A Tisza-tavi Regionális Hulladékkezelő Központ egész évben biztosítja a zöld hulladék 

átvételét külön díjazás ellenében. 
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2.§ 

 

Ez a rendelet 2018. október 1. napján lép hatályba. 

 

 

Egyek, 2018. 09. 27. 

 

_____________________________    _______________________ 

             Dr. Miluczky Attila           Csepreginé Kocsis Nóra 

                polgármester            jegyző 

 

A rendelet kihirdetve: 2018.09.27. 

_______________________ 

    Csepreginé Kocsis Nóra 

   jegyző 
 
 

Hajduné Holló Katalin képviselő kiment az ülésről, jelen van 7 fő. 

 
 
 

10. Ale Gáborné kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A zajrendelet alóli felmentésekről ő dönt. Születésnapra, névnapra vagy keresztelőre hajnal 
2-ig szokta megadni az engedélyt, a lakodalomra nem szab határt. Viszont érkezett egy 
kérelem Ale Gábornétől. Az általuk üzemeltett vendéglátó egység a környező szomszédok 
közül egy párnak erősen szúrja a szemét. Úgy tudja, hogy aláírást is gyűjtenek, azért hogy 
bezárjanak. A működési engedélyben az van, hogy hétköznap éjfélig, pénteken és szombaton 
hajnali négyig tarthatnak nyitva, de a zajrendelet alól is kérik a felmentést. A szomszédok 
egyfolytában hívják a rendőröket, ott van egy lakossági felháborodás.  
 

Hajduné Holló Katalin képviselő visszajött az ülésre, jelen van 8 fő. 

 
Szerinte az a vendéglátó egység több 10 millió forintos érték, és azt nem kérheti a lakosság, 
hogy zárjanak be, amikor belefektették a pénzüket. Azt is mérlegelniük kell, hogy a 
településen nem nagyon van a fiataloknak szórakozási lehetőségük. A maga részéről hajlik 
arra, hogy a zajrendelet alól felmentést adjon, de Ale Gáborné a felmentést nem 1 napra 
kéri, mint más, hanem határozatlan időre hétköznap éjfélig, pénteken és szombaton pedig 
hajnali 4-ig. Ebben az esetben is azt mondaná, hogy pénteken és szombaton hajnal 2-ig 
támogatja, hétköznap este pedig 10-ig tudja támogatni.  
 
Ale Gáborné: 
Többször kaptak rendőri ellenőrzést, kb. 20-szor voltak kint, és az ellenőrzési naplóba 
zajtúllépés vagy szabálytalanság nem szerepel, csak olyan volt, hogy minden szabályosan 
működik. Ő egyetért a hétvégi 2 órai és a hétköznap 10 órai zajrendelet alóli felmentéssel, 
de van, amikor hamarabb bezárnak, van, amikor abszolút nem is szól a zene. Tehát ez nem 
azt jelenti, hogy minden egyes nap ez folyik, hogy a szomszédok nem tudnak pihenni. 
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Folyamatban van a bemérés elkészíttetése, ami azt jelenti, hogy a megengedett hangerőt 
nem fogják túllépni. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Ha egy kérelemnek helyt adnak, akkor nem diszkriminálhatják a többi ilyen irányú kérelmet. 
A helyi zajrendeletet magasabb szintű jogszabályok alapján készítették el, és nem biztos, 
hogy a magasabb szintű jogszabályok tolerálni fogják azt, ha a 22 óra és a 2 óra közti 
időszakra, amikor szeretne valaki pihenni, felmentést adnak. Nagyon húzós lesz ebben 
döntést hozni, mert nem biztos benne, hogy ha valaki megtámadja ezt a döntést, nem lesz-e 
törvényellenes. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Valóban sok ellentmondás van ezekben a történetekben, mert van, amikor azt mondják, 
hogy nincs a fiataloknak szórakozási lehetőségük, most pedig elméletileg volna. Ez egy 
kereskedelmi egység, és van egy működési engedélye. Ő a működési engedélyhez igazítaná a 
felmentést is. Azt kicsit morbidnak tartja, hogy egy vendéglátó egységben azt mondja 
valakinek, hogy este 10 óráig hangosabban is beszélhet, de utána már nem teheti meg.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte nem arról van szó, amit Ecsedi János alpolgármester mond, hogy 10 órakor 
halkabbra veszi a beszédét. Úgy gondolja, hogy ez a technikai eszközökre vonatkozik, hogy 
gépi hangoz zene az általuk jelzett időpont után nincs. 
 
Ale Gáborné: 
A beadott kérelem a zaj és rezgésvédelemre vonatkozik, de úgy tudja, hogy a lakossági 
bejelentésben azzal érvelnek, hogy kint beszélgetnek az emberek a teraszon. Ez 
egyértelműen a kereskedelmi tevékenység megfojtása.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Annyi elvárása van, hogy bizonyos határértéket a működés által keltett zajok ne haladjanak 
meg, mert azt joggal elvárhatják az ott élő emberek is, hogy tudjanak pihenni, de az is joggal 
elvárható, hogy az üzemeltetőnek normális árbevétele képződjön. Nem beszélve arról, hogy 
a helyi fiataloknak nincs hová menniük a környezetükben. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Nem tudta, hogy a kérelem napirenden lesz ezért nincs felkészülve, de alapvetően két 
dologról van szó. Van egy jegyzői hatáskör, ami a működési engedélyt és a nyitvatartási időt 
szabályozza, és annak teljes mértékben megfelelnek. Illetve van a zaj- és rezgésvédelmi 
rendelet alóli felmentés. Nem tud magasabb szintű jogszabályt, ezt helyi rendelet 
szabályozza, ami lehetőséget ad arra, hogy felmentést adjanak a 22 óra utáni időszakra. A 
felmentésnek nem kell feltétlenül együtt mozognia a nyitvatartási idővel.   
 
Valóban úgy van, ahogy Polgármester úr mondja, hogy lehet számítani az ellenérdekű felek 
megkeresésére. Abban Soltész Gábor képviselőnek is igaza van, hogy ha más üzemeltető 
nyújt be kérelmet, annak is lehetőséget kell adni. Ő is javasolta az üzemeltetőnek, hogy a 
zajmérést végeztesse el. Lesz egy határérték, és annak kell a jövőben megfelelniük, hogy 
ebből problémájuk ne legyen. Ha a Képviselő-testület megadja a lehetőséget a vállalkozónak, 
és ha nagyon negatív tapasztalatok jönnek vissza az elkövetkezendő időben, vissza lehet azt 
vonni. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt kéri, nézzen utána, mert az a magasabb jogszabály, amire 
Soltész Gábor képviselő is utalt a közelmúltban változott. Nincs már olyan határ, hogy mettől 
meddig lehet zajongani, ha valaki nappal olyan természetellenes hangot ad ki a 
tevékenysége által, ami a környezetét megbotránkoztatja, akkor a rendőr mérés és 
mindenféle bizonyítottság nélkül, a rendőr szubjektív érzése alapján megbüntetheti a zaj 
kibocsátóját. Elképzelhető, hogy teljesen fölöslegesen írják elő a mérést, mert ezek a határok 
már nincsenek. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Számára elég hihetetlennek tűnik, hogy egy hivatalos zajméréssel szemben állhat egy rendőr 
szubjektív véleménye.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Továbbra is az a javaslata, hogy pénteken és szombaton a zajrendelet alóli felmentés hajnali 
2-ig legyen, hétköznap este 10-ig, de törekedni kell arra, hogy ha hangosabb is a zene az a 
szomszédok számára nem jelenthet elviselhetetlen zajterhelést.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Csak a Jegyző Asszony felvetéséhez igazodna. Vannak elfogadott normatív számok, amihez 
valamilyen szinten igazodni kellene. Akkor nyugodt, ha az elvárható határértéket nem 
haladják meg.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A kettő nincs kötve egymáshoz, az övé egy hatósági ügy, az megy a saját során. Az 
üzemeltető partner benne, nem emelt kifogást ellene.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azzal is feloldhatnák ezt, ha most elfogadják az ő javaslatát, hogy pénteken és szombaton 
hajnali 2-ig, hétköznap pedig este 10-ig, és ha Jegyző Asszony utána tudott nézni a 
jogszabályoknak, ha szükségesnek látják, akkor egy hónap múlva újra tárgyalják.  
 
Szerinte ennek így egy hónapra adjanak helyt, és egy hónap múlva a törvényi környezet 
megvizsgálása után esetleg megerősítik ezt a döntést. Kéri, hogy aki támogatja, hogy egy 
hónapra hétköznap este 10-ig, pénteken és szombaton hajnal 2-ig felmentést adjanak, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
263/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az 20/2010.(V.13.) számú zaj- és rezgésvédelmi rendelet 6.§ (3) 
bekezdésében szabályozott időhatár alól felmentést ad a ZÖLDVADÁSZ 
KOCSMA (4069 Egyek, Vörösmarty u. 11.) üzemeltetője Ale Gáborné egyéni 
vállalkozó részére 1 hónap időtartamra az alábbiak szerint: 
 
Hétfőtől – Csütörtökig: 0600 órától 2200 óráig 
Pénteken és Szombaton: 600 órától 0200 óráig. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11. Kérdések, interpellációk 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A polgármesteri jelentésből kimaradt, hogy Telekházán megépült a kondi park. Ha a 
játszóteret tudják ott bővíteni, akkor létrehoznak egy olyan szabadidő centrumot, amit 
büszkén használhatnak a telekiek. Még egy bográcsozót is oda lehetne tenni, és teljesen meg 
lenne erősítve a szabadidő jellege. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A telekházi napokon azt tapasztalták, hogy játszótér és a kondi park területén erőteljesen tűz 
a nap. Arra a területre lombos fákat kellene ültetni, hogy minél előbb árnyékot adjon. 
 
A közmunkaprogrammal kapcsolatban megjegyzi, hogy a Béke u. 17. szám alatt dolgozó 
közmunkás brigád olyan szorgalmasan és kitartóan dolgozik, hogy minimum egy írásbeli 
dicséret, de ha lehet, akkor valami juttatást is megérdemelnének pluszba. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Ő is tapasztalta már, hogy a közmunkaprogramban vannak brigádok, ahol jó, kiemelkedő 
munkát végeznek, de vannak brigádok, ahol egész nap csak 10 méteren szedik fel a 
szemetet. Figyeljenek oda, hogy a munka társadalmába vezessék vissza ezeket az 
embereket. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Az egyik ismerőse ajánlott egy sikerdíjért dolgozó pályázatíró céget. Most az Operatív 
Programban egészségügyi eszközbeszerzésre vannak pályázatok. Most kifejezetten fogászati 
eszközbeszerzésre nyílik lehetőség. A pályázat 50-60 %-os intenzitású, és a megnyert 
pályázatból 75 % előleget is adnak. A rendelőben mind két fogászati egység elavult. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az önkormányzat túlnyerte magát pályázatokkal. A megvalósítandó pályázatok lassan 
meghaladják az önkormányzat erejét. Ugyanakkor ezt mégis támogatja az 50 %-al is, mert az 
egészségügy egy kiemelt téma.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Egy keretösszeget praktikus a pályázati intenzitásban meghatározni, mert 50 %-os önerejű 
pályázatoknál szerinte nagy eséllyel lehet nyerni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A pályázat használt vagy új eszközök beszerzésére szól? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ezek a pályázatok zömében csak az új eszközöket támogatják. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Gondolják át. Annak ő sem híve, hogy biankó csekket adjanak. Tájékozódjanak a pályázattal 
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kapcsolatban, mert nem biztos, hogy csak a fogorvosi szék az, ami az önkormányzat számára 
érdekes lehet. Alapvetően jó az a logika, hogy ha tudnak eszközöket venni fél áron, akkor 
vegyenek. 
 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Megkérdezi, hogy a játszótér állapotfelmérése megtörtént-e? 
 
Kalmár Zoltán ügyvezető:  
Igen, megtörtént. Az állapot jelentést eljuttatta a Polgármesteri Hivatal titkárságára, csak 
nem időben, ezért nem került be a testületi anyagba. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Tardi Kálmán képviselő kérdezett rá egy korábbi testületi ülésen a közterület felügyelet 
létrehozására. A közterület felügyeletet kétféleképpen lehetne létrehozni. A jogszabály 
lehetőséget ad rá, hogy önálló költségvetési intézményként hozzák létre, vagy a Hivatalon 
belül lehet egy osztály a közterület felügyelet. A közterület felügyelők hatósági személynek 
minősülnek. Nagyobb jogosultságot lát rá egy városban, ahol a parkolási tevékenységeknél 
tudja a közvetlen jogosultságát érvényesíteni. Minimum két embert kellene felvenni 
állományba, hogy a közterület felügyeletet létrehozzák. Szerinte az, az anyagi befektetés, 
amit a két ember bérezése jelentene egy évben, jóval több kerül, mint a szándék, hogy a 
befolyt bírságokból bevétele legyen az Önkormányzatnak.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Nem a bírságolás a cél. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Tudja, hogy szó volt a térfigyelő kamerák felügyeletéről. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Mert az is elképzelhető, hogy az is elég, ha pusztán rendelkezik olyan végzettséggel, vagyis a 
személyiségi jogokra és egyéb dolgokra van olyan rálátása, hogy nyugodtan oda lehet ültetni 
a térfigyelő felügyeletére. Ennek is utána jár még. Őt a képzés érdekli, hogy hol szerveznek 
ilyen képzést, és mibe kerül. A szervezeti struktúrával úgy sem fognak bírni, mert az 
Önkormányzatnak nincs pénze két ember bérét és közterhét fizetni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Akkor okafogyott az egész, ha nem tudja finanszírozni. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Ezt nem lehet közmunkásként végezni? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Nem lehet, csak hivatalos személy végezheti. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Kéri, hogy vizsgálják meg a képzést is.  
 
 

12. Egyebek 
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1. A háziorvosok felmondása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy kezdeményezzék a központi orvosi ügyelet működtetésére 
létrehozott társulási megállapodás módosítását úgy, hogy Egyek település maradjon ugyan a 
társulásban, de az egyeki háziorvosok ne vegyenek részt továbbiaknak az ügyeleti 
munkában. Amennyiben a társulási megállapodás módosítása nem realizálódik, az ügyelet 
ellátására kössenek szerződést az AGRIA-ÜGYELET Kft-vel. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Megnézte a központi orvosi ügyelet jogállását. Jelenleg már nem társulásként működik, 
hanem külön megállapodás alapján működtetik a központi orvosi ügyeletet. A gesztor 
Önkormányzat, Tiszacsege a működtető, aminek van jelentősége, mert van egy bizonyos 
jogszabály, ami hivatkozik, hogy mi a működtető feladata, illetve a kötelessége. A 
megállapodás módosítására illetve felmondására két lehetőség van. A megállapodást 
egyoldalúan december 31-el lehet felmondani úgy, hogy a felmondást megelőzően 3 
hónappal értesíteni kell a másik két társult tagot is. Év közben is megszüntethető a 
megállapodás, azonban az jóval kötöttebb szabályt ír elő. Abban az esetben a másik két 
társult önkormányzat minősített többséggel hozott hozzájárulása kell ahhoz, hogy kiengedje 
Egyeket a társulásból. Itt is minden egyes ezzel kapcsolatos döntéshez minősített többség 
kell. 
 
A bizottsági ülésen beszéltek róla, hogy a háziorvosok mennyire kötelezhetőek, vagy 
mennyire nem az ügyelet ellátására. A háziorvos feladata a jogszabály szerint az ügyeleti 
ellátásban való közreműködés, vagy részvétel, ugyanakkor úgy írja a jogszabály, az 
önkormányzattal kötött szerződése szerint. Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
szerződése tartalmazza azt, hogy ügyeletben kell részt venniük, de ez módosítható, tehát 
akár ki is vehető ebből a szerződésből. Ami még fontos és többször elhangzott az ügy 
kibontakozása során, hogy jelenleg a jogszabály úgy írja, hogy az ügyelet működtetője 
köteles gondoskodni a helyettesítéséről, amennyiben az orvos nem tud az ügyelet 
szervezése során.  
 
A határidőket figyelembe véve december 31-ig lehet felmondani ebben az évben, ha 
egyoldalúan mondják fel, amihez ezen az ülésen szükséges egyfajta döntés, amennyiben 
nem akkor azzal kell számolni, hogy a másik két település hozzájárulására lesz szükség ahhoz, 
hogy felmondják ezt a megállapodást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Amiről beszéltek meg van fogalmazva egy határozati javaslatban, amit javasol a Képviselő-
testületnek elfogadni. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
A Pénzügyi Bizottság ülésén, amikor felmerült ez a témakör, és azzal kapcsolatosan, hogy 
milyen kibékíthetetlen ellentét van az egyeki házi orvosok és az ügyeleti szolgálattal 
kapcsolatosan megosztott egy információt jegyzőkönyvön kívül. Ha valaki ezt az információt 
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félre értette, attól elnézést kér. Az elhangzott információ azt a célt szolgálta, hogy 
alátámasszák azt, hogy itt az orvosokkal olyan nemű kibékíthetetlen ellentét van, ami a 
Képviselő-testületet arra kell, hogy sarkallja, hogy a törvényi lehetőségeken belül ezt az 
orvosi ügyeletet változtassák meg, és keressenek más lehetőséget.  
 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azért fogalmazta meg a kiosztott határozati javaslatot, mert nem akarja, hogy a Tiszacsegei 
orvosi ügyelet megszűnjön. A vidéki házi orvosi praxisok teljesen értéktelenné váltak, mert 
nem adnak pénzt érte az orvosok. Miért adjanak, hiszen annyi helyre várják őket tárt 
karokkal, jobbnál jobb körülményekkel. Ezt az egyeki házi orvosok is felismerték, és 
megpróbálják ezt az előnyös helyzetet kihasználni. Ezért kérik, hogy ne kelljen az orvosi 
ügyeletben ügyeleti feladatokat ellátni. Kérik, hogy az iparűzési adójukat engedjék el. Eddig 
is azt mondta, és most is azt mondja, próbáljanak egységesek lenni. Egyeken mindenkinek 
kell iparűzési adót fizetni, miért pont őket mentsék fel a kötelezettség alól. Ugyanakkor az 
egységességnek van egy másik megközelítése is. Ha a szomszédos önkormányzatok már 
mind megadták az iparűzési adó fizetési kötelezettség alól a felmentést, akkor azzal 
egységesek, ha Egyek Nagyközség Önkormányzata is megadja.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Tiszacsege, Újszentmargita, Balmazújváros és Tiszafüred elengedi, Hortobágy nem. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az orvosi ügyeleti feladatok ellátását Tiszacsege Város Önkormányzata végzi gesztorként, a 
konfliktusok Tiszacsege Város Önkormányzatával alakultak ki, gesztorként nekik kell az orvosi 
ügyeletet megszervezni. Eddig Egyek Nagyközség Önkormányzata segített, elmentek a falig, 
aminek az lett az eredménye, hogy a 3 háziorvos egyszerre október 1-től beadta írásban a 
felmondását. A háziorvosok szakorvosi, üzemorvosi és iskolaorvosi feladatokat is végeznek a 
településen. Át kell gondolniuk ezt a helyzetet. Még a látszatát is el akarja kerülni, hogy ő 
vagy az egyeki Képviselő-testület tönkre akarja tenni a tiszacsegei orvosi ügyeletet, ezért a 
Képviselő-testület előtt lévő határozati javaslatot fogalmazta meg. Ha elfogadják a határozati 
javaslatot, akkor sem azt mondják, hogy szűnjön meg, csak azt mondják, hogy nem tudják 
kötelezni az Egyeki házi orvosokat az ügyeletben való részvételre.  
 
Annyival kiegészítené még a határozati javaslatot, hogy kérjék, hogy Tiszacsege egy hónapon 
belül nyilatkozzon, hogy a további működtetést tudják-e vállalni. Ha nem tudják megoldani, 
akkor valószínű, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata a Tiszafüredi orvosi ügyelethez fog 
csatlakozni. Elmondta, hogy talán még 2 millió forinttal kevesebbe is kerül éves szinten az 
orvosi ügyelet működtetési költsége, de ez a számítás úgy készült, hogy az orvosok 600 
Ft/óra ügyelet megváltási díjat fizetnek. Ez kimaradt a határozati javaslatból, ezt is bele lehet 
tenni, de meg kell gondolniuk, hogy ragaszkodnak-e hozzá, vagy ezt is elengedik.  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Szerinte a kiosztott határozati javaslat nem jó, mert mi van akkor, ha Szilágyi Sándor 
polgármester ezt az ügyeletet bármi áron fent akarja tartani. A 3 település közül a 
legrosszabbul járó település Tiszacsege lesz. Tudják jól, hogy Szvetlana doktornő 5 000 
forintér ügyelt óránként a hétvégén, ami 120 000 Ft volt. Mi lesz, akkor, ha 6 000 forintért 
visznek orvost ügyelni, és annak az Egyekre eső részét fizetniük kell. Anyagilag ez az út az 
Önkormányzat számára járhatatlan. Egyek számára az AGRIA-ÜGYELET Kft. az egyetlen 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2018. SZEPTEMBER 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

31/46 

megoldás. Ha Egyek csatlakozik az ügyeleti rendszerükhöz, azonnal kijáró orvossal bővítik az 
ügyeletet, nem egy, hanem két orvosos rendszer lesz. Annyival könnyebb lesz az 
Egyekieknek, hogy a távolság ugyanaz, a gyógyszertári ellátás jobban biztosított, mert van 
ügyeletes gyógyszertár.  
 
Az Egyeki orvosok azt mondták, hogy nem arról van szó, hogy nem akarnak ügyelni, hanem 
azt, hogy a mostani rendszerben nem akarnak ügyelni. Gaál doktor is fog vállalni az Agriánál 
ügyeletet. 
 
A másik, hogy Egyek egész ellátó rendszere fog összeomlani, ha elmennek az orvosok. Nem 
lesz orvos, aki beutalót, útiköltség papírt ad a betegnek, hogy bemenjen egy szakrendelésre, 
megszűnik a védőnőknél a tanácsadás. Azt gondolja, hogy ezt a kockázatot nem tudják 
bevállalni. Azt kell nézni, hogy ügyeleti ellátást tudnak biztosítani, de a mindennapi 
háziorvosi és szakorvosi ellátást, ha bármelyik láncszem elmegy, hónapokra esik ki.  
 
Azt nem támogatja, hogy a háziorvosok iparűzési adóját elengedjék.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Azt a kockázatot nem szabad vállalniuk, hogy a 3 háziorvos itt hagyja Egyeket. A határozati 
javaslattal kapcsolatban egy kérdése és egy hozzászólása van.  
 
Azon a megbeszélésen, ahol Jegyző Asszony és Aljegyző Asszony is jelen volt, az hangzott el, 
hogy ezt a verziót Tiszacsege Önkormányzata nem fogja vállalni, mi értelme van 
belefogalmazni a határozati javaslatba? 
 
A másik pedig egy határidő, amire Jegyző Asszony felhívta a figyelmüket. Három hónappal 
előtte jelezni kell szándékot, ha egyoldalúan ki akarnak lépni ebből a megállapodásból, és 
szeptember 27-e van. Olyan sok idő nincs már arra, hogy gondolkodjanak, és 
próbálkozzanak. Most arról kell határozni, hogy december 31-el egyoldalúan kilépnek a 
megállapodásból, és nyitnak az AGRIA Kft. felé. Még jobb helyzetbe kerülhetnek, hiszen a 3 
Egyeki háziorvos megerősítette a megbeszélésen, hogy mind hárman szívesen vállalnak 
ügyeletet személyesen is a Tiszafüredi orvosi ügyeletben. Jelenleg úgy tűnik, hogy ezzel a 
verzióval Egyek csak nyerhet az ügyön, de Tiszacsegének biztos, hogy óriási trauma lesz, de 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának képviselőiként nem engedhetik meg maguknak azt, 
hogy Tiszacsege érdekét képviseljék ebben a történetben. Az Egyeki lakosok és az Egyeki 
háziorvosok érdekeit kötelességük képviselni. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
A határozati javaslatban két részt talál kockázatosnak. Első bekezdés utolsó sorában a 
szükséges szó óriási kockázatot rejt magában, ezt semmiképp nem javasolja. Illetve az utolsó 
bekezdés első két sorát törölné. 
 
A három orvosnak kétfajta ügyeleti szerződése van. Bizonyos aspektusból Juhász doktor alá 
írt egy kedvezőtlenebb szerződést. A másik két orvos szerződésében valóba az van, amit 
eddig nem is vettek figyelembe, hogy amennyiben nem tudja az ügyeletet vállalni, akkor 
Tiszacsege Város Önkormányzatának kell róla gondoskodni a helyettesítésről, és ez teljesen 
másképp volt beállítva. Szerinte már olyan kibékíthetetlen ellentétek vannak, hogy nem 
szabad tovább a Tiszacsegei ügyeletben maradni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
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A jogszabály szerint akadályoztatása esetén az orvos maga gondoskodik a helyettesítésről, 
ha ez nem megy, akkor az ügyelet működtetője köteles gondoskodni. A működtető pedig a 
megállapodás szerint Tiszacsege Város Önkormányzata. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Ügyelet nélkül nem maradhat a település, de azzal ne áltassák magukat, hogy Juhász doktor 
és Fábián doktor az AGRIA Kft-nél ügyelet fog vállalni. Egy dologra kell csak figyelniük, hogy 
mind a háziorvosi, mind az ügyeleti ellátás megmaradjon. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hajduné Holló Katalin képviselő kérdezte, hogy miért akarja a humánusabb verziót, mikor 
megmondták, hogy ez nem így lesz. Ez egy beszélgetés volt első nekifutásra, és ilyen 
fajsúlyos témákra jobb, ha megadják a partnerek részére a lehetőséget, hogy aludjanak rá 
egyet-kettőt, hátha valami alternatív megoldást találnak rá. Azt el tudja fogadni, amit Ecsedi 
János alpolgármester mondott, hogy nem szerencsés szó a szükséges pénzügyi hozzájárulás, 
de nem is ezzel van a legnagyobb gond, hanem a határidőkkel. 
 
Az orvosok és a helyzet azt diktálja, hogy a megállapodást fel kell mondani, és a határidő 
miatt a határozatot holnap el kell juttatni Tiszacsegére és Újszentmargitára, illetve az AGRIA 
Kft-nek, illetve Tiszafüred Polgármesterének ír egy levelet, és szól Hegyi doktornak, hogy 
január 1-től Egyek csatlakozik. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Kéri, hogy az AGRIA képviselőjét a következő testületi ülésre hívják meg, hogy tájékoztassa a 
Képviselő-testületet a jövőbeni lehetőségekről.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy arról döntsenek tekintettel az Egyeki háziorvosok diktátumára, hogy Egyek 
Nagyközség Önkormányzata a Központi orvosi ügyeleti szolgálat közös szervezésére 
2013.06.27-én megkötött 5625/2013. számú megállapodást 2018. december 31-i nappal 
felmondja. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
264/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, – 
tekintettel az egyeki háziorvosok által benyújtott diktátumszerű 
felmondásukra – hogy a Központi orvosi ügyeleti szolgálat közös szervezésére 
2013.06.27-én megkötött 5625/2013. számú megállapodást 2018. december 
31-i nappal felmondja. 
 
Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a fentiekről tájékoztassa a 
háziorvosokat, valamint a Tiszacsege és Környéke Központi Orvosi Ügyeleti 
Szolgálatot működtető Tiszacsege Polgármesterét és Újszentmargita 
Polgármesterét. 
 
Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a szükséges dokumentumok 
aláírására. 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2018. SZEPTEMBER 27. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

33/46 

 
Határidő: 2018. december 31. és folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja, hogy a Tiszafüredi orvosi ügyelethez, az AGRIA-ÜGYELET Kft-hez csatlakozzon 
az önkormányzat, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
265/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy 2019. január 1-től az orvosi ügyeleti szolgálatot az AGRIA-ÜGYELET 
Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társulással (3300 Eger, Szálloda 
utca 2/A földszint) kívánja biztosítani Egyek településen. 
 
Felkéri a Polgármestert a szükséges egyeztetések lefolytatására. 
 
Kéri a Kft. képviselőjét, hogy a soron következő Képviselő-testületi ülésen 
tájékoztassa a Képviselő-testületet az ügyelet működéséről.  
 
Határidő: 2018. október 25. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Megkérdezi, hogy az alapjavaslatról nem szavaz a Képviselő-testület? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem, az alap javaslatot visszavonja. 
 
 

2. A háziorvosok iparűzési adójának elengedése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a háziorvosok iparűzési adójának elengedésére, akkor térjenek 
vissza, ha sikerül megoldani a központi orvosi ügyelet problémáját. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő az egységességet támogatja. A megbeszélésen megígérte a háziorvosoknak, hogy ha a 
környező településeken elengedték, akkor ő is el fogja. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
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Ehhez egy rendelet tervezetet kell készíteni. A helyi adókról szóló rendelet módosítására kéri 
most fel a Képviselő-testület. Továbbra sem javasolja a mentesség bevezetését. Azt 
gondolja, hogy egy óriási gesztust is gyakorol az önkormányzat irányukba, hogy a felmondó 
levelükre meglépte, amit meglépett a központi orvosi ügyelettel. Úgy gondolja, hogy 
mindenben nem szabad engedni. Éves szinten 1,2 – 1,5 millió forintról beszélnek. Nem lesz 
egység közöttük, mert a három orvos közül 1 nem fog megfelelni a feltételeknek, mert az 
éves árbevétele a 20 millió forintot meghaladja. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Mivel ez a dolog január 1-től fog realizálódni mindenhol. Egyrészt a kilépés is december 31-i 
határidőről szól, a felmondásuk is december 31-én futna ki, ami egyelőre még nincs 
visszavonva. Feltételezi, hogy január 1-ig van türelmük e tekintetben. Ezért javasolta azt a 
bizottság, hogy egyelőre tegyék rendbe az ügyelet témáját, és ha ezt megoldották, akkor 
térjenek vissza erre a kérelemre. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A háziorvosokkal folytatott megbeszélésen az jött ki a beszélgetésből, hogy ha az ügyelet 
kérdése rendben van, akkor minden rendben van. Nem kell ezt tovább ragozni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az egységes elvek mentén, ha a környező településeken ez a gyakorlat, akkor ezt kell 
követni, csak haladjanak sorban, ne keverjék az egyik témát a másikkal. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A REKI-nél lehet, hogy szankcionálni fogják, és kevesebb összeget kap az önkormányzat, ha 
elengedik az háziorvosok iparűzési adóját. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Abban a pillanatban, ha a házi orvosoknak elengedik, a védőnőknek is el kell engedni.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Igen, úgy szól a jogszabály, hogy mentesség illeti meg a háziorvost és a védőnőt. Úgy 
gondolja, hogy az iparűzési adó miatt a háziorvosok nem fognak elmenni. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Van olyan település, ahol van miből elengedni az iparűzési adót, de Egyek az a település, ahol 
nincs miből elengedni. Ha elengedik a háziorvosoknak, akkor el kell engedni a védőnőknek is. 
Itt akkor adót kell emelni, meg kell emelni a kommunális adót, meg ki kell találniuk újabb 
adónemeket ahhoz, hogy az Önkormányzat költségvetését rentábilisan tudják tartani. Nem 
hiányzik ez, maradjanak így egyelőre, ahogy vannak. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Szerinte a pénzügyi bizottság javaslata jó lesz. Tegyék rendbe az ügyelet kérdését, és vonják 
be a háziorvosokat is, mert érintettek a témában. A hátuk mögött vitatkoznak ebben a 
témában. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Javasolja, hogy az iparűzési adó elengedésére vonatkozó kérelmet utasítsák el. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Aki Tardi Kálmán képviselő javaslatát támogatja, hogy utasítsák el a háziorvosok kérelmét, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 4 igen 2 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett szavazott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy Tardi Kálmán képviselő javaslata, nem kapta meg a szükséges szavazatot.  
 
Kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatát támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
266/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a háziorvosok iparűzési adójának elengedésére, akkor tér vissza, ha 
sikerül megoldani a központi orvosi ügyelet problémáját. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3. Berkes Zoltán támogatási kérelme Hagyományőrző magyar agárverseny és 
fajtabemutató rendezvény megvalósításához 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy támogassa Berkes Zoltán 5054/2018. számú kérelmét és a 
Hagyományőrző magyar agárverseny és fajtabemutató rendezvény megvalósításához 
biztosítson 450 000 Ft támogatást a 2018. évi költségvetésben rendezvények lebonyolítására 
tervezett keret terhére. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Inkább az orvosoknak adná ezt a 450 000 Ft-ot. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Polgármester úr meggyőzte a Pénzügyi Bizottság tagjait, hogy Egyek település profilja 
erőteljesen a kutyákhoz kötődik a gyepmesteri telep kapcsán, és ez a rendezvény a 
gyepmesteri telepet is népszerűsítené. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Ezt át kellene gondolni. Semmi önerő, semmi más bevonás. A kérelmet végig sem olvasta, 
mert nevetségesnek tartotta. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
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450 000 Ft-ból egy ilyen rendezvényt nem lehet megszervezni. Az igaz, hogy költségvetést 
nem nyújtott be, ami tartalmazná az önerőt is, de van önerő, vannak szponzorok, és arról 
volt szó a Pénzügyi Bizottság ülésén is, hogy a település arculatát, idegenforgalmi mutatóit 
akarják javítani. Ha a nem sikerül a rendezvény, jövőre nem adnak hozzá semmit. Nagy 
média nyilvánosságot kell kapnia, mert a vadmadarak elengedésétől kezdve számtalan dolog 
lesz. Egy kis pozitív reklám egy településnek soha nem árt. 450 000 Ft-ért egy hirdetést sem 
tudnak a TV-ben feladni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ő általában az idei rendezvényekre hivatkozott, illetve hogy a település lakossága hiányolja a 
nyári nagy rendezvény, illetve az ilyen jellegű rendezvényeket.  
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Valóban beszélt a gyepmesteri telepről, de a látszatát is szeretné elkerülni, hogy győzködte a 
bizottságot. Egy próbálkozást megér, mert egy olyan színfolt válhat belőle, amire még nem 
volt példa. Van bukás veszély is, de ha buknak, akkor buknak. Mindenki azt a döntést hozza 
meg, ami a falunak a legjobb. Ő is nyugodtabban emelné fel a kezét, ha ezt egy profi 
rendezvényszervező szervezné, ahogy azt elvárják, de most nincs is rendezvényszervezője az 
önkormányzatnak. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Akkor a rendezvényszervező díja lenne a támogatás. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Három vagy négy fénykép ellenében kapja a támogatást? Megmondta, hogy nem tud 
elszámolni. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
De a bizottság ezt nem szavazta meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ma tájékoztatta Berkes Zoltánt, hogy ha elfogadja a bizottság javaslatát a Képviselő-testület, 
csak számlát, illetve adásvételi szerződést fogad el elszámolásként. A Pénzügyi Bizottság 
ülésén szerinte ez hangzott el. Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető meg is 
erősítette, hogy ez majd a támogatási szerződésben benne lesz.  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Az a gond, hogy van egy hobbija, amiből akar szervezni egy versenyt, és aztán az 
önkormányzattól kér hozzá pénzt. Egy rendezvény akkor érdemel támogatást, ha széles 
tömeget mozgat meg.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
267/2018. (IX.27.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja Berkes Zoltán (4069 Egyek, Damjanich u. 19.) 5054/2018. 
számú kérelmét és a Hagyományőrző magyar agárverseny és fajtabemutató 
rendezvény megvalósításához 450 000 Ft támogatást biztosít a 2018. évi 
költségvetésben rendezvények lebonyolítására tervezett keret terhére. 
 
Határidő: 2018. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
 
 
 

4. A „Bölcsőde építése az Egyek, Óvoda u. 4. szám alatti ingatlanon” tárgyú 
közbeszerzési eljárás lezárása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előzményekben elmondta, hogy eredménytelenné kell nyilvánítani a közbeszerzési 
eljárást. Erről kell szavazniuk.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A Bíráló Bizottság javaslata is az, hogy nyilvánítsák eredménytelenné a közbeszerzési eljárást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja a Bíráló Bizottság javaslatát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
268/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a „Bölcsőde építése 
Egyeken” tárgyában, a Kbt. 112. § (1) bekezdése a) pontja szerinti 
közbeszerzési eljárás kapcsán – egyetértve a 2018. szeptember 27. napján kelt 
bírálóbizottsági döntési javaslattal – dönt az alábbiak szerint: 
 
A képviselő-testület megállapítja, hogy a GLOBÁL SPORT Ipari kereskedelmi és 
Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság ajánlata érvénytelen. Az 
érvénytelenség indoka: Ajánlattevő nem határidőben nyújtotta be 
hiánypótlást. Tekintettel arra, hogy a hiánypótlást nem az előírt határidőben 
teljesítették, kizárólag az eredeti ajánlati példányt lehet figyelembe venni az 
elbírálás során.  
 
A benyújtott árazott költségvetés Excel formátumban került benyújtásra 
valamint a benyújtott szakmai ajánlat az építésvezető szakmai tapasztalata 
ismertetése körében nem tartalmazza a Megrendelő megnevezését. 
Ajánlattevő ajánlata érvénytelen a Kbt. 73. § (1) bekezdés e) pontja alapján, 
mert az ajánlat egyéb módon nem felel meg az ajánlattételi felhívásban és a 
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közbeszerzési dokumentumokban, valamint a jogszabályokban meghatározott 
feltételeknek. 
 
A képviselő-testület megállapítja, hogy az eljárás eredménytelen. Az 
eredménytelenség indoka a Kbt. 75. § (1) bekezdés b) pontja, mert kizárólag 
érvénytelen ajánlatot nyújtottak be. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Bákonyi László 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 
 
 
 

5. A gyermekétkeztetés térítési díjainak módosítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a gyermekétkeztetés térítési díjainak eredeti (2017. június 1. 
előtt alkalmazott) árképzését állítsa vissza 2019. január 1-től.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ennek az indoklása az, hogy a korábbi határozatban az Önkormányzat megelőlegezte azt a 
rezsi megtakarítást, amit a 80 milliós energetikai pályázatból vártak. Beadtak egy 20 millió 
forintos pályázatot, ami bízik benne, hogy a tél folyamán megvalósul, de a 80 millió forintos 
energetikai beruházásra benyújtott pályázatra nem nyert az Önkormányzat egy forintot sem, 
ezért a korábbi döntést visszavonják és visszaállítják a döntés előtti gyermekétkeztetési 
díjakat. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
269/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a gyermekétkeztetés térítési díjainak eredeti (2017. június 1. előtt 
alkalmazott) árképzését állítja vissza 2019. január 1-től.  
 
Határidő: 2019. január 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője 
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6. Debreceni Képző Központ Nonprofit Közhasznú Kft. ügyvezetőjének kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 7 igen szavazattal javasolja a 
Képviselő-testületnek, hogy a 2018. október – 2019. április közötti időszakban 250 óra 
időtartamra, kedvezményes bérleti díj (1 300 Ft/óra) ellenében biztosítsa a Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési Ház előadó termét (4069 Egyek, Hunyadi u. 48/f.) a Debreceni Képző 
Központ Nonprofit Közhasznú Kft. (4030 Debrecen, Budai Ézsiás u. 8/A) részére a Hajdú-Bihar 
Megyei Kormányhivatal támogatásával induló „Eladó” képzés elméleti oktatásához. 
 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatát támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
270/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2018. október – 2019. április közötti időszakban 250 óra időtartamra, 
kedvezményes bérleti díj (1 300 Ft/óra) ellenében biztosítja a Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési Ház előadó termét (4069 Egyek, Hunyadi u. 48/f.) a 
Debreceni Képző Központ Nonprofit Közhasznú Kft. (4030 Debrecen, Budai 
Ézsiás u. 8/A) részére a Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal támogatásával 
induló „Eladó” képzés elméleti oktatásához. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Gábor Istvánné könyvtárvezető 

 
 

7. Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodásának 
módosítása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez egy adminisztratív döntés. Balmazújvároson megválasztották Hegedüs Péter 
polgármestert a Társulási Tanács elnökének, és ez van átvezetve a Társulási Megállapodáson. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Illetve a szociális étkezés miatt is módosult a megállapodás, hogy kilépett belőle Hortobágy 
és Tiszacsege. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a Társulási Megállapodás módosítását 
támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
271/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ban 
meghatározott jogkörében eljárva - figyelemmel ugyanezen jogszabály 88. § 
(2) bekezdésében foglaltakra - úgy határoz, hogy a Balmazújvárosi Kistérség 
Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának előterjesztés melléklete 
szerinti módosítását, valamint az egységes szerkezetbe foglalt Társulási 
Megállapodást elfogadja.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza Dr. Miluczky Attila polgármestert a 
társulási megállapodás aláírására.  
 
Határidő: 2018. október 19. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8. Bölcsőde pályázat ajánlattételi felhívásának elfogadása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Képviselő-testület előző döntéséből kifolyólag december 19-ig eredményt kell hirdetni. Ez 
így még járható út. Ez egy meghívásos eljárás lesz.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A kiküldött ajánlattételi felhívásban a végteljesítés határidejeként még 2018. december 31-e 
szerepel. Javasolja, hogy a kivitelezés végteljesítési határidejét tolják ki 2019. április 30-ra. 
Erről értesítette a projektmenedzsert is, aki ennek megfelelően benyújt egy kérelmet a 
Kincstárhoz a támogatási szerződés módosítására. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Addigra nem lehet megcsinálni. Olyan határidőt kérjenek, amit fizikálisan is tudnak tartani. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Túlságosan sokat nem kérhet, mert a hatósági szerződést 2016. júniusban kötötték, és két év 
van a megvalósításra. Az egész projektet be kell fejezni jövő év júniusában. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Javasolja, hogy 2019. május 31. legyen a határidő. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A május 31. még elfogadható.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a 2019. május 31-i határidővel támogatja az ajánlattételi felhívást, kézfelemeléssel 
jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
272/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése az Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési 
eljárás ajánlattételi felhívását elfogadja azzal, hogy a szerződés teljesítésének 
végső határideje 2019. május 31. legyen. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 

9. Bölcsőde pályázatához Bíráló Bizottság választása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Eddig Kalmár Zoltán ügyvezető, Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető és Bóta 
Barbara aljegyző volt a bizottságban. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bóta Barbara aljegyzőt kéri, hogy nyilatkozzon vállalja-e a tagságot, nincs vele szembe 
összeférhetetlenség és hozzájárul-e a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség és hozzájárul a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Mivel nincs más javaslat, kéri, hogy aki egyetért Bóta Barbara aljegyző Bíráló Bizottságba 
történő megválasztásával, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt kéri, hogy nyilatkozzon vállalja-e a tagságot, 
nincs vele szembe összeférhetetlenség és hozzájárul-e a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség és hozzájárul a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető Bíráló Bizottságba 
történő megválasztásával, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Kalmár Zoltán ügyvezetőt kéri, hogy nyilatkozzon vállalja-e a tagságot, nincs vele szembe 
összeférhetetlenség és hozzájárul-e a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért Kalmár Zoltán ügyvezető Bíráló Bizottságba történő megválasztásával, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
Kalmár Zoltán ügyvezető:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség és hozzájárul a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a 3 fős bizottság összetételével egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
273/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési eljárás 
keretében az alábbi összetételű Bíráló Bizottságot hozza létre: 
 

- Bóta Barbara aljegyző 
- Kalmár Zoltán ügyvezető 
- Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 

10. Döntés a Bölcsőde pályázatára meghívandó cégekről 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkéri Bóta Barbara aljegyzőt, ismertesse, hogy első alkalommal mely cégeket hívták meg. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Először a Dryvit Profi Kft-ét, a „GLOBÁL SPORT” Kft-ét, a"UNIVERSAL BAU '96" Bt-ét, a 
MOROTVA-VÍZ-ENERGIA Kft-ét, a Józsa Kft-ét és a NÁDÉP Kft-ét hívták meg. Úgy emlékszik, 
hogy a MOROTVA-VÍZ-ENERGIA Kft. már a múltkor úgy nyilatkozott, hogy nem akar ilyen 
dologgal foglalkozni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte akkor őt ne hívják meg. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
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Öt céget mindenképpen meg kell hívni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dudits Pál jelezte, ha újra kiírják a közbeszerzést, akkor ő is jelentkezni fog. 
 
Kéri, hogy aki a Dryvit Profit Kft. meghívásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
274/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési eljárás 
keretében az alábbi ajánlattevő céget hívja meg: 
 

- Dryvit Profi Kft. (4030 Debrecen, Karabély u. 3.) 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a „GLOBÁL SPORT” Kft. meghívásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
275/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési eljárás 
keretében az alábbi ajánlattevő céget hívja meg: 
 

- „GLOBÁL SPORT” Kft. (4030 Debrecen, Tömös u. 17.)  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a „UNIVERSAL BAU ’96” Bt. meghívásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
276/2018. (IX.27.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési eljárás 
keretében az alábbi ajánlattevő céget hívja meg: 
 

- "UNIVERSAL BAU '96" Bt. (4029 Debrecen, Csillag utca 53. fsz. 1.) 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Józsa Kft. meghívásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
277/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési eljárás 
keretében az alábbi ajánlattevő céget hívja meg: 
 

- Józsa Kft. (5350 Tiszafüred, Igari u. 61.) 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a NÁDÉP Kft. meghívásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
278/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési eljárás 
keretében az alábbi ajánlattevő céget hívja meg: 
 

- NÁDÉP Építőipari és Kereskedelmi Szolgáltató Kft. (4181 Nádudvar, 
Bem J. u. 3.) 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a MOROTVA-VÍZ-ENERGIA Kft. meghívásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 nem szavazattal szavazott.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület nem támogatta a MOROTVA-VÍZ-ENERGIA Kft. 
meghívását. 
 
Javasolja a DUBA-SPED Kft. meghívását. Aki a DUBA-SPED Kft. meghívásával egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
279/2018. (IX.27.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Bölcsőde építése Egyek Nagyközségben” tárgyú közbeszerzési eljárás 
keretében az alábbi ajánlattevő céget hívja meg: 
 

- DUBA-SPED Kft. (4069 Egyek, Nefelejcs u. 11.) 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Bákonyi László közbeszerzési szaktanácsadó 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 19:40 órakor bezárta. 

 
K. m. f.  

 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 

______________________ 
Bódi István 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Kiss Sándor 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
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______________________ 

Fekete Lászlóné 
Jegyzőkönyvvezető 

 
 


